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Pres(s)praat juni 2011

Beste Lions,

Een jaar geleden mocht ik starten als de
nieuwbakken President. Weet u nog? Mijn
openingsspeech omvatte onderwerpen als: 

C Hoe vrouwen het gedrag van mannen
veranderen;

C De verschillende vriendschappen binnen deze club;
C Het jaar van lef en verandering. 

De overtuiging was en is er dat als we intern sterk zouden zijn en blijven, we
extern (nog) beter zouden kunnen presteren.

De nadruk zou gaan liggen op het nog sterker maken van onze Lionsclub zodat
we een goede basis leggen voor de toekomst.

Terugblik

Wat hebben we zoal mee mogen maken het afgelopen jaar?

Helaas zijn 2 leden ons ontvallen en wel Charter Member en Member At Large
Henk Heezen en Priviliged Member Harm Kloosterboer. Nogmaals wensen wij
de families veel sterkte toe.

Gelukkig hebben we in afgelopen ook veel mooie momenten gekend en
mogen we ons verheugen op versterking aan de basis door de komst van
nieuwe leden:

C Harco Kikkers (inmiddels is Harco geïnstalleerd)
C Willem Terpstra (na de vakantie wordt Willem geïnstalleerd)
C Rob Hardingh (na de vakantie wordt Rob geïnstalleerd)

We hebben ook weer veel gezongen voor onze jarige en jubilerende Lions en
regelmatig werd een rondje verstrekt.

De avonden en onderwerpen die zoal de revue zijn gepasseerd.

C De traditionele BBQ in een prachtige omgeving;
C We hebben veel gesproken over hoe verder met de Lionsclub. Hoe om

te gaan met nieuwe leden, de Priviliged Members, de We Serve
organisatie etc.;
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C We hebben op een winterse avond ondernemende vrouwen aan het
woord gehoord en gezien;

C Wederom was er een succesvolle wijnactie;
C De diverse commissies hebben weer hun best gedaan om er een

succesvol jaar van te maken;
C Natuurlijk was er weer na de traditionele Achterhoekse Christmas Fair

een “Stem voor een Kind”, de laatste editie;
C Een eindejaarsborrel, zo maar een gezellige avond;
C De nieuwjaarsreceptie; 
C De We Serve avonden;
C Een Benefiet festival op 2 maart met als goede doel Spindo met een

mooie opbrengst van euro 3.000,=;
C Stichting DOS heeft ons  laten zien waar ze zoal mee bezig is;
C In het kader van duurzaam ondernemen hebben we kennis gemaakt

met de Doetinchemse Uitdaging, een initiatief dat voortborduurt op
het mooie initiatief “Betrokken Doetinchem”;

C 1,5 week geleden nog, mochten we getuige zijn van een fantastisch
benefiet avond ten faveure van het Borghuis waarbij uiteindelijk euro
10.000 de opbrengst was en waarbij het aandeel van de Lions ad euro
2.000, = aanzienlijk was.

Er zijn verschillende betrokken Lions die mij vroegen: “En? Hoe vind je het …
President zijn….”

Laat ik zeggen……….. heel bijzonder. 

Ik heb in mijn leven inmiddels vele voorzitterschappen vervuld. In totaal
misschien wel in totaal 40 jaar voorzitter van allerlei instanties en
verenigingen doch zoals bij de Lions had ik dat nog nooit ervaren.  Heel divers,
heel apart en verrijkend om mee te mogen maken.

We hadden afgelopen jaar als Lions Club Doetinchem het lef om in de spiegel
te kijken. We hadden ook het lef om “de ouderen” niet opzij te zetten. Dit
laatste in combinatie met het laten groeien van de Lions Club Doetinchem
door aanwas van nieuwe leden.

Ik heb vertrouwen in de toekomst van de Lions Club. Zeker als we, soms ook
met lef, aandacht en respect voor elkaar hoog in het vaandel houden.
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Natuurlijk wil ik alle commissies en het gehele bestuur bedanken voor de
prettige samenwerking in het afgelopen jaar.
Kees, als nestor van het gezelschap die als past past president weer een zee
van tijd krijgt.
Peter Bob, die weer op onnavolgbare wijze, op elke plek ter wereld, zijn
keurige verslagen heeft gemaakt en het bestuur qua agenda en
postverwerking op de rails hield.
Jos, die op voortreffelijk wijze ervoor zorgde dat administratie en financiën op
orde waren.
Chris, die zich als vice president al helemaal heeft ingeleefd in zijn nieuwe rol.
Bart , die als vice vice president zich in 1 jaar erg goed heeft ingewerkt.
Heren, hartelijk dank voor de fijne samenwerking.

Mijn opvolger, die het weer geheel op zijn eigen wijze zal gaan doen, Chris
Geurink, wens ik veel succes en heel veel plezier toe als President van de
Lions Club Doetinchem.

John Brands
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Verslag bijeenkomst 1 juni 2011

Het verslag over de presentatie van Gerda Geurtsen
leest u ongetwijfeld elders in dit bulletin. Vooraf en
na de pauze zijn er een aantal punten aan de orde
gekomen. Het was niet een volledige vergadering
maar voor diegenen die niet aanwezig konden zijn is
het toch handig hieronder een korte samenvatting
te geven:

! In de postmap o.a. het verslag van De Lichtenvoorde, de stichting die het
geld ontving van Een Stem voor Een Kind van december 2010. Daarnaast
een brief van het District als medeleven naar aanleiding van het overlijden
van Harm Kloosterboer.

! Met Jan Kruit gaat het goed; allen worden bedankt voor de getoonde
belangstelling.

! 4 leden hebben meegedaan aan de Lions Postzegelactie.

! Het telefoonschema is recentelijk aangepast op de website.

! Op 29 juni is de bestuursoverdracht; aanvang 18.00 uur; kosten €30,00
per persoon excl. drank.

! De kaarten voor het benefietconcert voor het Borghuis op 18 juni a.s. in
het Amphion zijn in de schouwburg te bestellen. Reserveren wordt
aangeraden.

! Met betrekking tot de jeugduitwisseling wordt aan de commissie gevraagd
actief te bevorderen dat er meerdere koppels van leden ontstaan.
Hierdoor kan worden samengewerkt en is de mogelijke belasting minder.

! Vrijdag 27 mei was onze president te gast bij Lions Club Achterhoek Oost,
die haar 50-jarig jubileum vierde. Een jonge, spontane club.

! Nieuwe leden: gezamenlijk wordt de lijst van potentiële kandidaten
doorgenomen. Er zijn twee kandidaten die zeker lid willen worden. Een
aantal heeft afgehaakt. Daarnaast lopen er nog contacten met zeker 3
potentiële leden. Afgesproken wordt dat de bijzondere procedure die we
hebben gehanteerd in ieder geval op 31 december 2011 wordt afgesloten.

! Het bestuur stelt voor een gift van €2.000,- te doneren aan het Borghuis.
De leden zijn akkoord.
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! Kees van Steenbergen (56 jaar) en Herman van de Broek (61 jaar) waren
in de afgelopen periode jarig. Bart Jaap Pull ter Gunne wordt voor zijn 25-
jarig jubileum gehuldigd. Zijn installatiedatum bij Lions Club Utrecht Oost
blijft voor altijd onzeker. Na zijn verhuizing naar Lions Club Amersfoort is
hij daar president geweest. Jarigen en jubilaris worden toegezongen op de
ons bekende wijze. Theo bleek (nog) niet met een redelijk alternatief te
zijn gekomen…… 

! Het bestuur betreurt het dat het niet mogelijk is om onze toekomstige
bijeenkomsten in het vernieuwde Borghuis te houden. Voor het Borghuis
betekent de verhuizing een grote verandering in bedrijfsvoering. Mogelijk
kan in een later stadium hun standpunt worden heroverwogen, maar
zeker niet op korte termijn. Daarom stelt het bestuur de vergadering voor
om naar Jansen Kruisberg te verhuizen met ingang van het komende
seizoen. Veel leden stellen hierbij vragen. Na het uitwisselen van vele
argumenten blijkt uit de stemming een ruime meerderheid voor
verhuizing. Daarbij moet wel goed gekeken worden naar welke ruimte
voor ons beschikbaar is. We zullen de uitstraling van Ruimzicht gaan
missen.

! In de rondvraag meldt Martin Liefrink vanuit de commissie Een Stem voor
een Kind, dat de commissie heeft besloten géén 4e versie in december
2011 te gaan organiseren. De kosten en risico’s blijken te groot. Jammer
maar begrijpelijk. Beter is het nu op een hoogtepunt te stoppen. Het
goede nieuws is dat de commissieleden bereid zijn om na te denken over
een nieuwe activiteit. Daarmee zou ook de inter-service gedachte verder
concreet gestalte kunnen krijgen.

! Jan van Iersel vertelt over de jeugduitwisseling met Dorsten die net
overdag heeft plaatsgevonden. Een geslaagde dag.

! De overige leden en commissies maken geen gebruik van de rondvraag.

! Onze tailtwister Chris Geurink deelt (voor de laatste keer?) zijn zorg en
vreugde over het toekomstige presidentschap.

Peter Bob Peerenboom

secretaris.
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De Doetinchemse Uitdaging

Enigszins cryptisch staat al een jaar lang aangekondigd de komst van de
sociale bakker in de agenda, maar in plaats daarvan werden wij verrast door
de aangename aanwezigheid van Gerda Geurtsen, projectmanager van wat
genoemd wordt De Doetinchemse Uitdaging. Al ruim 12 jaar is het concept
van de Uitdaging succesvol in Arnhem en ook in Zutphen is inmiddels een
zelfde project gestart. Nu is dus ook Doetinchem aan de beurt en zal op 14
juni a.s. de Stichting Doetinchemse Uitdaging worden opgericht. 

Waar gaat het om?  Op de informatieve website van de nieuwe stichting
staat: “De Doetinchemse Uitdaging is simpel gezegd een bemiddelingsbureau
in vraag en aanbod van Materialen (spullen), Middelen (geld) en Menskracht
(extra handjes, creativiteit, kennis en kunde). Een ondernemersnetwerk
waarin bedrijven gestimuleerd worden om hun maatschappelijke
betrokkenheid te tonen in concrete acties om daarmee het leefklimaat in
Doetinchem te verbeteren.”

Dat klinkt mooi, maar hoe werkt het? In principe worden er een aantal
zogenaamde tafel- of matchgroepen geformeerd, bestaande uit “oude rotten
en jonge honden”, ervaren en minder ervaren mensen uit het zakenleven die
op vrijwillige basis het Doetinchemse bedrijfsleven willen stimuleren om
Maatschappelijk Betrokken Ondernemen in de praktijk te brengen.

De bedoeling is dat in die matchgroepen aanvragen worden besproken die
kunnen worden ingediend door stichtingen, (buurt)verenigingen en mogelijk
andere organisaties. Het belangrijkste criterium is daarbij of een eventuele
match bijdraagt tot een verhoging van de leefbaarheid in Doetinchem. Een
oude rot en een jonge hond gaan dan aan de slag en proberen door hun
netwerken in het bedrijfsleven er voor te zorgen dat de aanvraag metterdaad
ook gehonoreerd kan worden en er een verbinding ontstaat tussen het
Doetinchemse bedrijfsleven en een maatschappelijke organisatie. Heel
expliciet wordt vermeld dat het hier dus niet gaat om een individuele
dienstverlening. Als voorbeeld noemt Gerda het opknappen van een
kinderboerderij in Arnhem. Geschatte kosten € 40.000. Door inschakeling van
een architect, een houtbedrijf, een bouwmarkt en vooral ook door het vinden
van vele handjes (zo maakte een woningcorporatie hier een
teambuildingsproject van) was de verbouwing in betrekkelijk korte tijd

http://www.doetinchemseuitdaging.nl/
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gerealiseerd. Een ander voorbeeld is het doorgeven van overbodige bedden,
lakens enz van een hotel dat ging renoveren naar een stichting die daklozen
onderdak wil bieden. 

In Arnhem zijn de afglopen jaren al meer dan 350 matches tot stand gekomen
en in Zutphen waar de Uitdaging nog maar 1 jaar actief is al 145.

De Doetinchemse organisatie zal bestaan uit een bestuur, zogenaamde
founders (die toch wel wat €€ moeten inbrengen), sponsoren, een
adviesgroep en ondersteuners. De laatste zijn misschien wel de belangrijkste
want zij zullen er voor moeten zorgen dat de matches worden gerealiseerd.

Zo lijkt  er al een match te zijn in de richting van Het Borghuis: er wordt een
marketingplan opgesteld, er komen pr-acties, er wordt aan gewerkt om het
niveau te verhogen en mogelijk komt er ook een heus Borghuismagazine. 

Een ander voorbeeld is Villa Bedrijvigheid, een, zo bleek, slechts bij een
enkeling bekende instelling in de Grutstraat. Toen daar meubilair nodig was
kon overtollig materiaal door Rotra worden vervoerd en eerst worden
opgeslagen bij Wedeo alvorens op de bestemde plek aan te komen,

En dat alles om er voor te zorgen dat er steeds meer verantwoord en
betrokken wordt ondernomen in het lokale bedrijfsleven. Op de website staat 

‘Verantwoord of betrokken; een wereld van verschil. Maatschappelijk
Verantwoord Ondernemen (MVO) wordt door Willem Lageweg, directeur
MVO Nederland, uitgelegd als “een nieuwe integrale visie op
ondernemerschap waarbij de ondernemer behalve streven naar winst
(profit), ook rekening houdt met het effect van de activiteiten op het milieu
(planet) en waarbij de ondernemer oog heeft voor menselijk aspecten binnen
en buiten het bedrijf (people). Het gaat hier om het vinden van een balans
tussen deze drie P’s.”

Maatschappelijk Betrokken Ondernemen (MBO) daarentegen bezit de term
“betrokken”, in plaats van “verantwoord”. Bij MBO gaat het om het geven
van steun aan maatschappelijke initiatieven en om het tonen van
betrokkenheid bij maatschappelijke vraagstukken in de directe of indirecte
omgeving van de onderneming.’

Ongetwijfeld is de Doetinchemse uitdaging een boeiend initiatief en verdient
alle kans ook in Doetinchem een succes te worden. Niet geheel vreemd werd
opgemerkt dat er een grote parallel bestaat tussen deze Uitdaging en
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Betrokken Doetinchem, een geesteskind van onze club. Helaas is het grote
succes van de laatste uitgebleven en is de belangstelling ervoor verminderd.
Benadrukt wordt dat de leden van BD er op persoonlijke titel zitten en geen
representanten van een bedrijf zijn. Er wordt wel toegegeven dat BD niet in
staat gebleken is om projecten aan te jagen. Sommigen vinden BD een
aanvulling van de Uitdaging, immers het fonds, de kennisbank en de sociëteit
bestaan nog steeds. Daarom is het wat merkwaardig dat er geen
vertegenwoordigers van BD in het bestuur van de Uitdaging zitten. Ook wordt
er voor gewaarschuwd dat het gevaar voor een “old boys netwerk”ook voor
de Doetinchemse Uitdaging op de loer ligt, een angst die wel begrijpelijk is als
gekeken wordt naar de namen van de meest direct betrokkenen. Maar
iedereen is er wel van overtuigd dat er een belangrijk pluspunt is voor de
Doetinchemse Uitdaging: het wordt professioneel aangejaagd. Misschien is
het ontbreken daarvan dat wel het grote manco geweest van BD. Een gevaar
dat ongetwijfeld ook voor DU dreigt als bijvoorbeeld een belangrijke
steunpost als de gemeente zich terug zou trekken.

Niettemin verdient het initiatief van de Doetinchemse Uitdaging een warme
belangstelling en zullen wij daar ongetwijfeld binnenkort meer over horen.

HB  



Lions Club Doetinchem Bulletin nummer 275 - Juni 2011

Pagina 11

Jeugduitwisseling met Dorsten

Juni begon dit jaar goed. Het was niet
alleen heerlijk weer, maar er stond ook
een prachtig uitstapje met jongeren uit
Duitsland op het programma. De ochtend
begon bij Markant in Braamt. Vol
spanning kwamen de eerste Ludgerianen
aan fietsen. Wat zullen we allemaal gaan
doen? Zullen het aardige mensen uit
Duitsland zijn? En de belangrijkste vraag
die in onze hoofden rondspookte was:
waarom moeten we droge kleren meenemen, we worden toch niet nat!?

Na eventjes wachten werd ons geduld beloond, want om de hoek van de
straat kwam een bus aangereden. Enthousiast begonnen we naar de Duitse
jongeren te zwaaien. De bus stond nog niet stil of de Duitse jongens en
meisjes stapten uit. Ook zij waren enthousiast naar ons. Er volgde een
kennismakingsrondje, waarbij iedereen elkaar een hand gaf en zijn naam
noemde.

Daarna werden we allemaal de bus ingeladen op weg naar Arnhem. Vol moed
knoopten wij in ons beste Duits een gesprek aan met de Duitse jongeren voor
ons. Al gauw kwamen wij veel van elkaar te weten. Het bleek dat de meesten
van hen twee jaar Nederlands hadden en dat ze zeventien of achttien jaar
waren. Toen ook zij ontdooiden en Nederlands begonnen te praten
ontstonden er interessante gesprekken. We waren dan ook al snel in Arnhem.

In Arnhem aangekomen werden we in
twee groepen opgedeeld, de twee
nationaliteiten zoveel mogelijk door
elkaar gegooid en we werden door
een gids mee het museum voor
Moderne Kunst in genomen. Onze
groep startte bij de tentoonstelling
over Magisch Realisme. Hier bleken
ook twee groepen tot een leuk geheel
gesmeed te zijn; zoals wij met de
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Duitsers op stap waren, waren er in deze expositie oude en nieuwe werken bij
elkaar opgehangen. Deze werken bleken opvallend goed bij elkaar te passen.
Hierna gingen wij verder met een ietwat lugubere tentoonstelling over de
dood. Dit gedeelte van de dag was zeker niet favoriet bij ons, maar de
opdracht die we erbij kregen was wel erg leuk. Na nog een expositie gezien te
hebben waren we wel toe aan frisse lucht. Daarom werden we voor een
kwartier losgelaten in de museumtuin. De beelden waren de moeite waard,
maar zeker het uitzicht over de rivier was adembenemend. 

Terug bij Markant kregen we te
horen dat we een uur moesten
wachten tot de rest van het
programma zou beginnen. Dit was
zeker geen straf, aangezien het
heerlijk weer was en er al veel
vriendschappen tussen ons en de
Duitse jongeren waren ontstaan.
Toen het uur voorbij was bleken we
te gaan tokkelen en vlotten bouwen.
Met tonnen en balken werden er al
snel twee vlotten in elkaar gezet. Het

leverde even wat gemopper op, want niemand had zin in een nat pak, maar
uiteindelijk ging iedereen overstag
en peddelden we naar de overkant.
Dat bleek leuker dan verwacht te
zijn, iedereen had er veel plezier in.

Hierna werd er getokkeld. Je moest
hierbij op een paar meter hoog
plateau klimmen en aan een touw
naar beneden roetsjen. Voor
degene die durfden was dit ook een
leuke ervaring. Helaas ging er met
het afremmen iets mis waardoor
iemand haar handen en knie
bezeerde. 
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Na het tokkelen gingen we eten. Er
waren hamburgers voor op de
barbecue, kip en groenten voor in de
wok. Op een tafel stonden broodjes,
sausjes en salades waaraan wij heerlijk
onze buik vol gegeten hebben. Na het
eten was deze leuke dag jammer
genoeg al afgelopen. 

We hebben erg genoten van deze dag,
maar ook zeker veel geleerd door het
contact met onze buren. Het was een zeer geslaagde dag met heerlijk weer en
bovenal: het was meer dan geweldig georganiseerd door de Lionsclub!

Myrthe Buser
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De Verjaardagskalender

De afgelopen maand

23 mei Kees van Steenbergen 56 jaar

27 mei Herman van den Broek 61 jaar

5 juni Toon Gasseling 57 jaar

11 juni Henk Breuker 65 jaar

Alsnogmaals gefeliciteerd!

De komende maand

29 juni Henk Kets 79 jaar

5 juli Gerard Roelofsen 65 jaar

24 juli Bart van der laan 49 jaar

4 augustus Harry Mathijsen 62 jaar

10 augustus Theo Soontiëns 54 jaar

19 augustus Jan Loggers 74 jaar

Fijne verjaardag allemaal!
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Borrelpraat

Ha die Jan .1

Hallo Hans.

Zeg, lees jij ons blad nog wel eens?

Nog wel eens? Man, ik kijk er al een week van tevoren naar uit. Vroeger
was het een clubblaadje. Weet je wel. Met van die "Wist-U-al-dat…"
verhaaltjes en zo. Maar nu is het elke keer weer spannend. Een echt
bulletin. Elke keer ben ik benieuwd wie of wat nu weer aangepakt wordt.
In ons laatste bulletin moest ons clublied eraan geloven. Nou vraag ik je.
Dat kan toch niet. Zo'n mooi lied. Kan ik tenminste de melodie van
onthouden. En ook nog het meeste van de tekst. Uit volle borst zing ik
altijd mee. En als ik jarig ben, klim ik graag op zo'n stoel. Kunnen ze zien
hoe lenig die ouwe nog is. Nee, ze moeten niet alles willen vernieuwen.

Ja, groot gelijk. Vind ik ook. Moeten we ook al weg uit dat mooie Ruimzicht.
De standing galmt er altijd doorheen. Hihi. En nou ook al ons lied niet meer
zingen. Nee, dat kan niet. Het moet niet te gek worden. Nou ja. Kan ik straks
bij De Kruisberg hopelijk wel  een wijntje extra drinken voor hetzelfde geld.

Ja. Maar toch vind ik het jammer. Ik was graag gebleven. Hoe dan ook. We
doen mee met de club. Het gaat tenslotte om de mensen. En nog even
over ons bulletin. Onze president kreeg het toch ook wel vaak voor zijn
kiezen. Locatie niet goed. Carnaval hoort niet bij de Lions. Nou vraag ik je.
Lions is toch ook feest, samen, gezellig. Wat is er dan mis met carnaval?
Als je geen zin hebt, sla je toch een keer over.

Ja. Dat heeft onze president niet verdiend. Volgens mij heeft hij wel een
bewogen jaar gehad. En….chapeau voor zijn inzet. Hij probeert toch maar
weer elke keer naar iedereen te luisteren. Het is ook niet gemakkelijk. En de
meningen van onze leden willen nog wel eens veranderen. Probeer dan maar
eens het iedere keer weer voor iedereen goed te doen.  Lukt jou ook niet
hoor. O ja, en al dat gedoe over die nieuwe leden. Procedures niet goed
gevolgd. Als we geluk hebben krijgen we er twee bij. Nou zeg ik je…

 De namen zijn om redenen van privacy gefingeerd.
1
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Ik ben het helemaal met je eens. Onze president heeft het prima gedaan.
En eh, nog even over ons bulletin. De laatste tijd staat er ook altijd iets in
over wijn, wat heef dat nou met de Lions te maken?

Oh, je bedoelt die wijnmijmeringen. Raar woord trouwens. Ja, ik kan al die
ingewikkelde Italiaanse namen ook niet uitspreken, laat staan onthouden.
Meestal sla ik dat stukje over.

Nou, moet je misschien toch niet doen. Laatst stond er wat in over mooie
vrouwen. Met een foto! Hihi. Vond ik wel mooi. Maar verder ben ik het
met je eens. 

Och kijk toch hoe laat het al weer is. Ik moet naar huis. Anders zwaait er wat. 

Ja, bij jou ook al? Ga je nog wat doen vanavond?

Ja. Mens-erger-je-nieten.

Henk Drost
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Theo’s column

Kunst

Ik ben er nooit geweest en daarom kan ik er zo
lekker over fantaseren. Over de grotten van
Lascaux. Over de schilderingen die daarin
gevonden zijn. En over wat geld daarmee te
maken heeft. Of de Mars der Beschaving die
dezer dagen tussen Rotterdam en Den Haag
loopt.

Zo fantaserend vraag ik me af of die prehistorische schilders, die daar in die
grotten 5000 jaar lang hebben staan pinzelen, nou ook geld kregen van de
samenleving, de stam, de roedel. Nou ja, geld; het zal een homp vlees
geweest zijn dat ze ‘m dagelijks toewierpen. Of hij mocht na het eten de
achtergebleven botjes afkluiven. 

Zou zo’n schilder toen ook al een zonderling zijn geweest? Levend aan de
randen van zijn samenleving; die samenleving beschouwend en dan zijn

bevindingen laten neerslaan op de wanden
van de grot? 

Ik stel me dan zo voor dat de jagers allemaal
een beetje om hem moesten lachen als ze
‘s ochtends met hun speren de grot verlieten
op zoek naar een verse stier en hij, de
schilder, trok er op uit om kleurstoffen te
vinden waarmee hij zijn tekeningen kon

maken. Of ze keken meewarig naar hem om als hij met een harde steen
vormen in de rotswand aan het krassen was. Hoofdschuddend verlieten ze de
grot. Het zou nooit wat worden met dat mietje. Want - ik weet niet precies
waarom  ik dat denk - ik zie niet voor me dat die schilder nou een echte vent
was. Hij was zachter; milder; vrouwelijker. Is er nooit geopperd dat die
schilderingen allemaal door vrouwen zouden kunnen zijn gemaakt? Ik kan het
me voorstellen. Die hadden, opgesloten als ze waren in die grotten, toch niks
te doen totdat de kerels thuiskwamen met een paar dooie herten.

- “Wat heb je nou gedaan?!!”

http://www.lascaux.culture.fr/index.php?fichier=00.xml#/fr/00.xml
http://www.lascaux.culture.fr/index.php?fichier=00.xml#/fr/00.xml
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- “Gewoon, de kamer een beetje leuk aangekleed.”

-“Wat een onzin! Wat is er mis met natuursteen! Ik vind het maar niks.”

-“Maar wat wil jij dan?”

-“Bier!”

- “Dat hebben we nog niet”

-“Dat hadden we allang kunnen hebben als jij niet de hele dag had staan
kliederen.”

En zo kan ik me levendig voorstellen dat in strenge winters, als de horde door
de kou de grot niet uit kon of er nergens een mammoet te vinden was, de
honger toesloeg. En dat het dan eerst de schilders waren die naar buiten
gedonderd werden. Of opgevreten. 

En ineens zie ik dat die Mars inderdaad iets met Beschaving te maken heeft. 

Theo Soontiëns 

Een schitterende zin

Bij toeval kreeg ik onlangs de flyer
“Design & Kunst etalageroute” die ter
gelegenheid van de koopzondag in mei
in handen verscheen. 28 kunstenaars
exposeerden die dag in even zo vele
etalages.

Ik herinnerde mij dat Herman vd Broek
daar vorig jaar aan mee had gedaan en
ook nu is hij deelnemer. Iedere kunstenaar geeft iets van de inhoud van zijn
werk bloot. Herman schrijft:

“Het scheppen van kunst is voor mij één lange zoektocht naar de ultieme
afbeelding van de absolute leegte, het niets waar alles uit is voortgekomen en
waar alles uiteindelijk weer in zal verdwijnen.”

Heel knap zoals Herman de essentie van zijn werk onder woorden weet te
brengen en dus een schitterende zin die niet onopgemerkt mag blijven.

HB  
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Sommerfest Dorsten

Vrijdag 21 juni vertrokken we 5 man en één Papillon sterk naar de
Kirchhellener Weinscheune in Bottrop om aldaar samen met de Lions Dorsten
het Sommerfest te vieren.

Als goede gasten hadden we ook
een typisch Hollands cadeautje
meegenomen: “matjes” en
“Corenwijn”! Dat dit in goede
smaak viel, behoeft geen betoog.
Zowel de “matjes” als de
“Corenwijn” gingen erin “wie
Kuchen”. In zijn welkomswoord
memoreerde President Stefan
Móllhoff het succes van de
J e u g d u i t w i s s e l i n g  t u s s e n
leerlingen van het Dorstener

Gymnasium en de Ludgerianen uit Doetinchem. Hij bedankte de
organisatoren van deze dag met de wens, dat deze traditie tot in lengte van
jaren zal blijven voortbestaan.

Na het dankwoord vond de
presidentswisseling plaats. De
nieuwe President nu is August
Langenbrinck. Voor velen van
ons geen onbekende. Hij is van
Nederlands/Duitse afkomst. Zijn
moeder is Amsterdamse van
geboorte. Met een beetje trots
zegt hij :” Iek kan ook een
beetjen Nederland spreeken”.

Na een prima buffet en lekkere
Duitse wijntjes vertrekken we
rond 23.00 uur weer richting Doetinchem. Het was een bijzonder geslaagde
avond in meerdere opzichten. Hopelijk dat we volgend jaar met meer eigen
leden dit feestje zullen bezoeken. Marnix Jansen Venneboer
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Geknipt voor Ontwikkeling
Observaties uit de wereld van de ontwikkelingssamenwerking 

Het afgelopen jaar is er door diverse leden van onze
werkgroep een stukje geschreven. Divers van kleur,
maar altijd boeiend. Mijn indruk is dat de discussie over
ontwikkelingssamenwerking niet echt van de grond is gekomen in de club.
Misschien ook wel te veel gevraagd. 

Veel clubleden zijn (oud-)ondernemers, meer gericht op het hier en nu, dan
op het “gindse”. Daarom als laatste bijdrage van mijn kant bijgaand artikel
over de Afrikaanse leeuwen. Dat moet ons als Lions toch aanspreken, en het
leuke is dat het gepubliceerd is op mijn verjaardag. 

Het is niet alleen kommer en kwel in Afrika. Economisch gaat het in veel
landen goed. Cultureel is het een zeer rijk continent. En ook de hulpindustrie
is langzamerhand aan verandering onderhevig. Het besef begint door te
dringen dat geld pompen in corrupte regimes niet werkt. Maar hoe dan wel
blijft in een aantal landen beslist de vraag.

Groet,

Peter Bob Peerenboom
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Niet alles is te koop
Wijnmijmeringen

Toscane is een van de mooiste gedeeltes van Italië. De velden vol gele
zonnebloemen in de zomer zijn betoverend. De vele schilderachtige dorpjes,
met hun bijna middeleeuwse uitstraling, nodigen uit tot een langzame
slentering.  Toscane is ook beroemd om zijn wijnen. De drie beroemdste rode
wijnen, alle DOCG (Denominazione di
Origine Controllata e Garantita, de
hoogste classificatie in Italië), zijn de
Chianti (spreek uit Kieantie), de Vino
Nobile di Montepulciano en de meest
beroemde (en duurste), de Brunello di
Montalcino. Alle drie hebben ze
gemeen dat ze gemaakt zijn van de
Sangiovese druif of klonen ervan.  De
wijnwetgeving in Italië is streng en
wordt gehandhaafd. Bijzonder in een
land waar de autoriteit nog wel eens een loopje met de wetten neemt. 
Misschien ook wel daarom was het dat een aantal innoverende wijnmakers
ging experimenteren met nieuwe blends en vinificatiemethoden.  

In de jaren ‘70 waren er 
producenten die steeds
meer moeite hadden met
de beperkingen van het
DOC(G)-systeem, waarin
het gebruik van andere
( m e t  nam e  Frans e )
druivensoorten wettelijk
niet is toegestaan. Er
ontstond  bij hen het  idee

om wijnen anders te gaan maken, niet volgens het DOC(G)-systeem en ze als
vino da tavola, de laagste classificatie, op de markt te brengen. Echter bij een
vino da tavola mag geen jaartal of oorsprongsbenaming worden vermeld. Dat
zorgde er uiteindelijk voor dat deze wijnen, Supertoscanen genoemd om hun
uitzonderlijke klasse, terechtkwamen in de op één na laagste kwalificatie,

http://www.licata.be/catalogus/streken/TONL.php?tab=2


Lions Club Doetinchem Bulletin nummer 275 - Juni 2011

Pagina 23

namelijk IGT (Indicazione Geografica Tipica ). De twee bekendste voorbeelden
van Supertoscanen die grote faam hebben verworven zijn de Sassicaia en de
Tignanello (beiden een mengeling van Sangiovese en Cabernet Sauvignon ).
Helaas zijn de prijzen van deze wijnen niet op tafelwijnniveau.

De Brunello di Montalcino wordt nog wel volgens de oude Italiaanse
wijnwetten gemaakt. Minimaal vier jaar rijping, waarvan drie jaar op hout.
Voor de Brunello Riserva is zelfs vijf jaar opvoeding vereist eer deze wijn zijn
classificatie verdient. Het is dus onmogelijk in 2011 een Brunello te kopen van
2008. Die is er nog niet. Ligt nog in houten vaten toe te groeien naar zijn
uiteindelijke geboorte. Wie niet zo lang wil wachten kan het "kleine broertje"
van de Brunello, de Rosso di Montalcini, die na een tot twee jaar op de markt
wordt gebracht, proberen. Is een stuk goedkoper en ook niet te versmaden.

Een aantal jaren geleden waren we in de
gelukkige omstandigheid een beroemd
Toscaans wijngoed in Montalcino te
mogen bezoeken: Fattoria dei Barbi.  Een
oud en beroemd wijnhuis met telkenjare
weer heerlijke Brunello's, goed voor due
of tre bicchieri in de Gambero Rosso. Bij
het hoogtepunt, het proeven van de
wijnen aan het eind van de rondleiding,
troffen we twee heren, geheel in het
zwart gekleed, bovenste vier knoopjes
van het shirt open, haren glimmend van
de pommade strak achterover, en aan
vrijwel iedere vinger een grote, blinkende ring. Bleken vader en zoon te zijn
en eigenaar van een grote hotelketen in Puerto Rico ("like the Hilton hotels").
Zij waren op zoek naar wijnen voor hun hotels. En of ze maar even de hele
oogst van het jaar ervoor op konden kopen. Vriendelijk werd hen uitgelegd
dat die wijn nog een paar jaar op het vat moest liggen en dat ze sowieso niet
hun hele oogst aan hen gingen verkopen. De al jarenlang vaste en trouwe
afnemers konden niet teleurgesteld worden.

Niet alles is te koop. Gelukkig maar.

Henk Drost

http://www.puro-mechelen.be/pdf/wijnen_toscane_2007.pdf
http://maps.google.com/maps/place?q=Montalcino,+Itali%C3%AB&hl=nl&ie=UTF8&ftid=0x132970f197310557:0x4082c90e3e5a5d0
http://www.fattoriadeibarbi.it/
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Commissies 2010-2011
� ACF

Henk Breuker, voorzitter

Bert Lamers, vice voorzitter

Ruud Wink

� Activiteiten
Marnix jansen Venneboer, voorzitter
Herman van den Broek, vice-voorzitter
Toon Gasseling

Hans Kietselaer
Bart van der Laan
Jan Loggers
Kees van Wingerden

�  Bulletin & ICT 
Henk Breuker, voorzitter
Henk Drost, photo-officer 1
Henk Dijk
Marnix Jansen Venneboer, photo-officer 2
Han Meibergen, content officer
Bart-Jaap Pull ter Gunne, cartoon & puzzle

Theo Soontiëns, bulletin

�  Interservice 
Toon Gasseling
Bert Lamers

�  Jeugd 
Henk Dijk, voorzitter
Gerard Roelofsen, vice-voorzitter
Tom Jacobs

�  Jumelage
Jan van Iersel, voorzittter
Henk Drost

Marnix Jansen Venneboer

Jan Kruit
Han Meibergen

�  Kascontrole 
Hans Kietselaer
Gerard Roelofsen

�  Leden
Toon Gasseling, voorzitter

Martin Liefrink
Kees van Steenbergen

� Een stem voor een kind

Martin Liefrink, voorzitter
Henk Breuker

Tom Jacobs
Bart van der Laan

Theo Soontiëns

�  Tail Twisters
Chris Geurink
Jan Jurriëns

� We Serve 
Ruud Wink, voorzitter
Jan van Iersel, secretaris
Wim Frommé
Jos Niesink
Ben Smeenk

Kees van Steenbergen

� Priviliged Members
Rien ter Brugge
Hans Bruyn
Arnold van der Goot
Theo Kamps
Henk Kets
Jan Kruit
Toon van Oudheusden
Koos Witkop
Jan Thijssen

� Members at Large 
Gerard Hehenkamp



Lions Club Doetinchem Bulletin nummer 275 - Juni 2011

Pagina 25

We-Serve projectgroepen 2010-2011

O Cultuur

Herman van den Broek, voorzitter

Henk Breuker

Hans Kietselaar

Han Meibergen

Jos Niesink

Theo Soontiëns

Marnix Jansen Venneboer

Ruud Wink

Koos Witkop PM

O Onderwijs

Bart Jaap Pull ter Gunne, voorzitter

Henk Dijk

Arnold van der Goot PM

Tom Jacobs

Jan Jurriëns

Koos Kuiper

Bert Lamers

Ben Smeenk

Jan Thijssen PM

O Ontwikkelingssamenwerking

Peter Bob Peerenboom, voorzitter

John Brands

Hans Bruyn

Toon Gasseling

Henk Kets PM

Toon van Oudheusden PM

Gerard Roelofsen

Theo Soontiëns

O Zorg

Aart van Silfhout, voorzitter

Rien ter Brugge PM

Henk Drost

Wim Frommé

Chris Geurink

Jan van Iersel

Theo Kamps PM

Jan Kruit PM

Bart van der Laan

Martin Liefrink

Jan Loggers

Hans de Vries

Kees van Wingerden

Participatieproject

O Betrokken Doetinchem

Toon Gasseling

Bert Lamers
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Agenda 2010-2011

15 september 2010 18.00 uur Taphap

6 oktober 2010 20.00 uur Clubavond met We Serve commissies

20 oktober 2010 18.00 uur Taphap

3 november 2010 20.00 uur Voortgang toekomstdebat Lionsclub

17 november2010 18.00 uur Taphap

1 december 2010 20.00 uur Ondernemende vrouwen

15 december 2010 18.00 uur Taphap

18 december 2010 20.00 uur Een stem voor een kind

29 december 2010 20.00 uur Eindejaars borrel

15 januari 2011 15.00 uur Nieuwjaarsreceptie 

19 januari 2011 18:00 uur Taphap

2 februari 2011 20.00 uur Clubavond met We Serve commissies

16 februari 2011 18.00 uur Taphap

2 maart 2011 20.30 uur Benefietfestival in tent met Service Clubs

16 maart 2011 18.00 uur Taphap

30 maart 2011 20.00 uur Stichting DOS 20 jaar

6 april 2011 20.00 uur Muziek/Theater Workshop

20 april 2011 18.00 uur Taphap

11 mei 2011 20.00 uur Clubavond met We Serve commissies

18 mei 2011 18.00 uur Taphap

21 Mei 2011 15.00 uur Uitstapje met Dorsten

1 juni 2011 20.00 uur Duurzaam ondernemen - de sociale bakker 

15 juni 2011 18.00 uur Taphap

29 juni 2011 18.00 uur Bestuursoverdracht


